
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte  
via Teams 2024-01-09  
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Pia Hermelin 
(suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Annelie Svensson (ordinarie). 
Adjungerande Tommy Hallestrand. 
Ej närvarande: Maria Ahlin (suppleant) Anna Gehlin(ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant), 
Åsa Hugosson (suppleant).  
  
§ 148 Mötets öppnande  
Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna mötet. 
  
§ 149 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 150 Justeringsman  
Att ersätta frånvarande ordinarie ledamot Anna Gehlin valdes Annika Klintberg.     
BESLUT: Frida Matsson valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 151 Föregående protokoll  
Protokollen från 2023-12-02 och 2023-12-13 var klara och godkändes att läggas till 
handlingarna. 
  
§ 152 Rapporter  
Sekreteraren hade inget att rapportera.  
  
Kassören hade ett preliminärt resultat för 2023 och det gicks igenom. Finns fortfarande 
några fakturor för 2023 att betala som inte inkommit till kassören. 
 
Kassören har påbörjat en ”Handbok” för styrelsearbete, för att lätt kunna hitta rutiner för de 
olika verksamheterna som innefattar en styrelses åtagande, med tanke på nya kommande 
styrelsemedlemmar. Kassören arbetar vidare och redovisar ett förslag på junis styrelsemöte. 
Att även ta fram en aktuell prislista på SFF:s avgifter. 
 
Alla lokalföreningar har betalt i tid sina medlemsavgifter till SFF så alla har rösträtt.  
 
Åsa Hugosson har meddelat att vi behöver beställa fler avelplaketter. Åsa har hittat 
företaget som SFF tidigare beställt av och ska höra med dem om priserna per styck. 
 
En inventering av prestationsmedaljerna ska göras för att vi ska beställa dessa plaketter i tid. 
 
Förslag att välja en adjungerande ekonomiassistent till kassören för viss avlastning vad gäller 
fakturering. Tommy Hallestrand är tillfrågad. 
BESLUT: Att välja Tommy Hallestrand som adjungerande ekonomiassistent, och han kallas till 
våra styrelsemöten men har inte rösträtt.  
 
 
 



§ 153 JV/SH  
Inget att rapportera. 
  
SH  
Inget att rapportera. 
  
§ 154  
Lill-Blakken/Redaktion  
Nr 1 är på gång och jobbas med för fullt och det blir ett välfyllt nummer.   
Hingstkatalogen 2024 önskas bra uppställnings bilder till redaktionen.  
 Ett förslag kom att till nästa år ha en omröstning från varje lokalförening att rösta fram Årets 
olika utmärkelser från de nomineringarna som inkommit i tid. Vi jobbar vidare med förslaget. 
 
Medlemsansvarig  
Har varit lite strul med utskicket denna gång av nr 4. 2023. En del har inte fått tidningen i tid 
eller inte alls. 
Skriva i Lill-Blakken nr 1 om att uppmana lokalföreningarna att verkligen kolla upp sina 
medlemslistor ordentligt inför varje utskick av L-B.  
  
Prisuppgifter för 2024 har kommit från tryckeriet RAPP Tryckproduktion AB, Aneby 
      (Bilaga 1) 
Hemsidan 
Förslag att bilda en arbetsgrupp för hemsidan för att hjälpas åt att se till att den blir snabbt 
uppdaterad med rätt information. Bordlades till nästa styrelsemöte. 
 
Domarkonferens 2024  
Helen Indrebö har tackat ja till att framföra en power point och prata om fjordhästen på 
domarkonferensen. 
 
Avelsråd/Avelskommitté  
Propositionerna till Grevagården får avelskommittéen i uppdrag att gå igenom till nästa 
styrelsemöte.  
  
Ta över ägarbyten, kastrering från SH? 
Diskuterades om att ta över arbetet med ägarbyten och kastreringsregistreringen från SH. Vi 
låter det vara som det är. Det är infört nya rutiner sedan juni 2023 och dessa rutiner börjar 
flyta på bra. Det har innan dess varit många eftersläpande ägarbyten. Vi avvaktar till juni 
månads styrelsemöte och tar upp frågan igen för utvärderning. 
Diskussion om att höja avgifterna för ägarbyte och ev kastreringsregistrering. 
BESLUT: Att höja avgifterna för ägarbyten till 200:-/häst från och med 1/3-2024, pga av 
ökade kostnader. 
 
Arbetsgrupp för nytt reglemente för NM/EM  
En förfrågan från FHI att titta över reglerna som gäller på NM och EM för fjordhäst. Då det 
verkar tolkas lite olika.  
BESLUT: Att utse representanter från Sverige att medverka i denna grupp Frida Matsson och 
Annelie Svensson.  
 



 
Tävlingskommittén  
Tävlingsreglementet bordlades till nästa styrelsemöte.  
  
Fjordcupen 
Resultat från Fjordcupen 2023 har nu publicerats i sociala medier: 
Resultatet för Fjordcupen 2023. 

23 hästar anmäldes och dessa löste 47 start kort. Stort grattis till alla placerade och jättekul 
med alla som är ute och tävlar och gör fin reklam för våra fjordhästar. 
Fjordcupen totalt 
1a Stolplyckans Qarat / Caroline Ahlin Johansson och Annelie Johansson 
2a Timmy / Alva Erlandsson  
3a Mosegårdens Lancelot / Rebecca Rosén 
4a Mandel / Paulina Eknor 
4a Chalexia 3575 /Felicia och Alva Erlandsson 
4a Julius /Therese Wästefors 
Totalen unghäst 
1a Dakar / Mai Linder och Jennifer Gull 
2a Rubins Bristol / Sanna Drott Gustafsson 
Bästa junior 
Alva Erlandsson / Timmy  
Bästa senior 
Annelie Johansson / Stolplyckans Qarat 
Hoppning 
1a Timmy / Alva Erlandsson 
2a Chalexia 3575 / Felicia och Alva Erlandsson 
Hoppning unghäst 
Bästa 6 åring, Furumossens FjellTopp 326 / Felicia Erlandsson 
Dressyr 
1a Stolplyckans Qarat / Annelie Johansson o Caroline Ahlin Johansson 
2a Mosegårdens Lancelot / Rebecca Rosén 
3a Mandel / Paulina Eknor 
3a Julius / Therese Wästefors 
Dressyr unghäst 
Bästa 5 åring, TroLii / Clara Svensson 
Bästa 6 åring, Dakar / Mai Linder och Jennifer Gull 
Bruksridning 
1a Timmy / Alva Erlandsson  
WE 
1a Hercules / Hanna Roth  
Sportkörning 
1a Björkhems Henna- Mi / Fanny Niklasson 
2a Tilda Unik / Isabell Howard 
Western 
1a Rubins Agathon / Marita Rask 
 
 



 
   
§ 155 FHI  
Ett brev från FHI har inkommit att det kommer bli mer digitala möten under 2024. 
Här länkas du till hemsidan.  
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-
meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022  
  
§ 156 BRUNTE  
Inget att rapportera.  
 
§ 157 AGRIA  
Inget att rapportera. Ordförande ska ha ett nytt möte med AGRIA. 
  
§ 158 Grevagården  
Ordförande har fått ett avtal från Grevagården med prisuppgifter för 2024.           
AVN har skickat in sin avsägelse för 2024. Styrelsen kommer boka extra möte angående 
detta.    (Bilaga 2) 
 
§ 159 Årsstämman 2024  
Årsstämman är den 7 april 2024 på Vätterleden, Gränna. Tillfråga Carl-Olof Nilsson Öhrnell 
att vara stämmo- ordförande. 
En fråga kom upp om vi skulle höja SFF:s medlemsavgift.  
Stefan och Gunilla kollar igenom alla som ska få priser och diplom på årsstämman. 
 
§ 160 Övriga frågor  
 
Information framkom att AVN har avsagt sig sitt uppdrag 2024 med hänvisning till att de 
känner att det inte finns ett ömsesidigt förtroendet med SFF:s styrelse och att de anser att 
styrelsen gått bakom deras rygg angående ett beslut gällande en hingsts godkännande. 
Styrelsen har inte fått någon tidigare information från AVN i frågan, och ställer sig frågande 
till deras påstående. 

Stefan uppmanade också styrelsen att alltid framgå med gott exempel och att sköta de 
åtaganderegler som SFF sätter upp. 
 
Beslut tas om nytt extrainsatt styrelsemöte angående AVN. 
 
§ 161 Styrelsemöte  
Nästa styrelsemöte den 8/2-2024.  
  
§ 162 Mötet avslutades  
Ordförande tackade de närvarande för mötet.  
  
Vid protokollet  
Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Frida Matsson 
Sekreterare   Ordförande   Justerare  
 


